

السيرة الذاتية

م.د. إيلاف عواد مهدي

الجامعة المستنصرية – كلية التربية – قسم علوم القرآن

الايمل: dr.elafawad@uomustansiriyab.edu.iq

Mobile: 07702919449

ملخص تعريفى:

انى م. د إيلاف عواد مهدي من مواليد 18/2/1979 سكني في محافظة بغداد قضاء المدائن ناحية مشروع الوحدة عراقية الجنسية من أب وأم كانت بداياتي للتعليم في مدرسة أبي عبدة الجراح الابتدائية المختلطة ومن ثم في ثانوية الربيع للبنات، فكانت انطلاقتي لتكملة التعليم الجامعي فدخلت جامعة بغداد قسم اللغة العربية ثم أكملت دراسة الماجستير في الجامعة ذاتها بدرجة جيد جداً وبعدها أكملت دراسة الدكتوراه في الجامعة العراقية / كلية الآداب وتخرجت فيها بدرجة جيد جداً

الشهادات الدراسية:

- دكتوراه لغة عربية 2015 مدرس دكتور
- ماجستير لغة عربية 2008
- بكالوريوس لغة عربية 2003

الجوائز والتكريم الأكاديمي

حصولي على الكثير من كتب الشكر والتقدير ومنح قدم من قبل وزير التعليم العالي والبحث العلمي وكذلك من رئيس الجامعة المستنصرية وعميد كلية التربية .

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

لدي من الخبرات المتراكمة في التعليم الجامعي إذ بلغت سنوات الخدمة ستة أعوام متواصلة بالعبء والجد والتدريس وقبل ذلك أقيمت محاضرات في جامعة بغداد / كلية العلوم للبنات وحاضرت في كلية الآمال الأهلية الجامعة . وكذلك قمت بتقويم الكثير من رسائل الماجستير فضلاً عن ذلك تقويم عدد من البحوث التي نشرت في المجلات

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات العليا	الدراسات الأولية
	النحو والصرف، التلاوة والحفظ النحو

الأتساب المهني او الجمعيات:

م.د. إيلاف عواد مهدي
2022/5/10

عضو في لجان دائمية ومؤقتة، من ضمنها عضو لجنة امتحانية لأربعة أعوام، عضو لجنة ضمان أداء الجودة لثلاثة أعوام متتالية وعضو لجنة متابعة المحاضرات الالكترونية وعضو لجنة ارتباط مع مركز ابن سينا (البروفایل الأكاديمي)، عضو لجنة ارتباط مع الشؤون العلمية . عضو لجنة، عضو لجنة الارشاد الأكاديمي، عضو لجنة تدقيق سجلات الاساس وغير ذلك من اللجان الدائمة والمؤقتة .

المنشورات العلمية

شاركت في المؤتمر العلمي الخامس والعشرين للعلوم الإنسانية والتربوية للعام الدراسي 2021-2022 بصفة باحث عن بحثي الموسوم — (عسى دراسة نحوية في القرآن الكريم) وشاركت في المؤتمر العلمي السادس والعشرين للعلوم الإنسانية والتربوية للعام الدراسي 2022-2023 بصفة باحث عن بحثي الموسوم — (الروح والنفس في القرآن الكريم دراسة دلالية _)

تطوير المهارات: الحاسوب/اللغات...الخ

شاركت في الدورة التدريبية الالكترونية الموسومة بـ (سلامة اللغة العربية) بصفة محاضر المقامة في وزارة الزراعة / دائرة الارشاد والتدريب الزراعي /مركز التدريب والتأهيل للمدة من 14-18/11/2021 وكذلك شاركت في الدورة التدريبية الالكترونية الموسومة بـ (سلامة اللغة العربية) بصفة محاضر المقامة في وزارة الزراعة / دائرة الارشاد والتدريب الزراعي /مركز التدريب والتأهيل للمدة من 13-17/3/2022 وشاركت في يوم الضاد بصفة محاضر عن بحثي الموسوم بـ (الابداع في الابدال / مثلثات قطرب أنموذجاً) وكذلك شاركت في الدورة التدريبية الخاصة بأحكام التلاوة والحفظ بصفة محاضر وكان عنوان المحاضرة (القراءات القرآنية في القرآن الكريم / سورة الفاتحة أنموذجاً)

Biography

M.D. Elaf Awad Mahdi

Al-Mustansiriya University - College of Education - Department of Quranic Sciences

Email: dr.elafawad@uomustansiriya.edu.iq

Mobile: 07702919449

META SUMMARY:

I am Dr. Elaf Awad Mahdi, born on 18/2/1979, living in Baghdad Governorate, Al-Madaen district, the area of the unity project, Iraqi nationality from a father and mother My beginnings were for education at Abu Obaida Al-Jarrah Primary Mixed School and then in Al-Rabie High School for Girls, so my start was to complete university education, so I entered the University of Baghdad, Department of Arabic Language, then I completed my master's degree at the same university with a very good degree, and then I completed my doctoral studies at the Iraqi University / College of Arts and graduated with a very good degree

EDUCATION:

- PhD in Arabic Language 2015 Lecturer
- Master of Arabic Language 2008
- Bachelor of Arabic Language 2003

Awards and Academic Recognition

I received a lot of letters of thanks and appreciation and grants presented by the Minister of Higher Education and Scientific Research, as well as from the President of Al-Mustansiriya University and the Dean of the College of Education.

Academic Experience and Teaching:

I have accumulated experience in university education, as the years of service reached six continuous years of giving, seriousness and teaching, and before that I gave lectures at the University of Baghdad / College of Science for Girls and lectured at Al-Amal National University College. I also evaluated a lot of master's theses, as well as a number of research papers published in journals.

Courses taught:


C. 4 / 1 / 1922/51

Preliminary studies	Graduate
Grammar and morphology, recitation and memorization of grammar	

Professional affiliation or associations:

Member of permanent and temporary committees, including a member of the examination committee for four years, a member of the Quality Performance Assurance Committee for three consecutive years, a member of the follow-up committee for electronic lectures, a member of a liaison committee with Ibn Sina Center (academic profile), a member of a liaison committee with scientific affairs. Committee Member, Member of the Academic Advising Committee, Member of the Foundation Records Audit Committee and other permanent and temporary committees.

Scientific Publications

I participated in the twenty-fifth scientific conference for the humanities and educational sciences for the academic year 2021-2022 as a researcher for my research tagged with (May a grammatical study in the Holy Qur'an) and participated in the twenty-sixth scientific conference for the humanities and educational sciences for the academic year 2022-2023 as a researcher for my research tagged with (the soul and soul in the Holy Qur'an, a semantic study)

Skills Development: Computer/Languages... etc

She participated in the electronic training course tagged with (Arabic Language Safety) a lecturer held at the Ministry of Agriculture / Agricultural Extension and Training Department / Training and Rehabilitation Center for the period from 14-18/11/2021, as well as participated in the electronic training course tagged with (Arabic Language Safety) : lecturer held at the Ministry of Agriculture / Agricultural Extension and Training Department / Training and Rehabilitation Center for the period from 13-17/3/2022 participated in the Al-Daad as a lecturer on my research tagged with (creativity substitution / triangles of Qatar as a model)

She also participated in the training course on the provisions of recitation and memorization as a lecturer and the title of the lecture was (Quranic readings in the Holy Quran / Surat Al-Fatihah as a model)

Handwritten signature and date: 2022/5/17

